



JORDAN AVIATION

COVID-19 Airports and Flights Rules and Regulations Handbook

1- The Hashemite Kingdom of Jordan

| | |
|--------------------|--|
| Passengers | Non-Jordanian passengers are required to visit https://www.visitjordan.gov.jo portal prior to departure, complete the required form, and obtain the QR code which is mandatory to be presented prior to boarding and upon arrival. This doesn't apply to 1- Jordanian nationals' wives, children and family members regardless of their nationalities. 2- Transit passengers. |
| | Non-Jordanian passengers shall have a proof of health insurance, this doesn't apply to: - Medical tourism patients. - Diplomatic QR holders. |
| Crew | As per JAV COVID-19 SOP/ International Flights. |
| Aircraft Operation | As per JAV COVID-19 SOP/ International Flights. |

المملكة الأردنية الهاشمية

| | |
|--|---------|
| https://www.visitjordan.gov.jo يجب على جميع المسافرين غير الأردنيين زيارة منصة والحصول على QR Code الواجب ابرازه قبل الصعود الى الطائرة وعند الوصول. يستثنى من ذلك 1- زوجات، أبناء، وعائلات الأردنيين بغض النظر عن جنسياتهم. 2- ركاب الترانزيت. | الركاب |
| يجب على المسافرين الغير أردنيين الحصول على شهادة تأمين صحي، يستثنى من ذلك: - مسافري السياحة العلاجية. - حاملي QR Code دبلوماسي دائم. | الطاقم |
| وفقا للتعليمات المذكورة في دليل الشركة الأردنية للطيران للرحلات الخارجية في ظل انتشار فيروس كورونا المستجد. | الطائرة |
| وفقا للتعليمات المذكورة في دليل الشركة الأردنية للطيران للرحلات الخارجية في ظل انتشار فيروس كورونا المستجد. | |



JORDAN AVIATION

COVID-19 Airports and Flights Rules and Regulations Handbook

2- United Arab Emirates

| | |
|---------------------------|---|
| Passengers | Negative PCR for COVID-19 Issued from a certified laboratory within the last 48 hours before the flight departure time. This does not apply to: <ul style="list-style-type: none">- Fully vaccinated passengers; the vaccination certificated must be printed in Arabic or English and must have a QR Code.- UAE Nationals.- Passengers younger than 12 years old,- Passenger with a valid medical certificate issued by the relevant authorities that the passenger has recovered from COVID-19 within a period of one (1) month (the date of recovery and the date of arrival) provided with QR code.- Passengers with disabilities |
| | Passengers travelling to Dubai (DXB) or Sharjah (SHJ) as tourists must have health insurance. |
| | Passengers travelling to Dubai (DXB) must also download the COVID19 – DXB Smart App. |
| | Passengers arriving to Sharjah (SHJ) must download Al-HOSN mobile application. |
| Crew | Airline crew without a printed negative COVID-19 PCR test result of a test taken at most 72 hours before departure from the first embarkation point are subject to quarantine until their next flight. |
| Aircraft Operation | An isolation area for the suspected cases shall be reserved onboard the aircraft. |

الإمارات العربية المتحدة

| | |
|---|---------------|
| نتيجة اختبار PCR سلبية لفيروس كورونا (COVID-19) صادرة خلال 48 ساعة الأخيرة قبل وقت اقلاع الرحلة. يستثنى من ذلك: 1- الأشخاص الحاصلين على جميع الجرعات المطلوبة من مطعوم فيروس كورونا، كما يجب أن تكون شهادة المطعوم باللغة العربية أو الإنجليزية بشرط أن تحتوي على QR Code. 2- المواطنين. 3- الأطفال دون 12 عام. 4- الأشخاص الحاصلين على شهادة تفيد بتعافيهم من فيروس كورونا من مدة شهر | الركاب |
|---|---------------|



JORDAN AVIATION

COVID-19 Airports and Flights Rules and Regulations Handbook

| | |
|---|---------|
| <p>(من تاريخ التعافي الى تاريخ الوصول)، وعلى أن تحتوي هذه الشهادة على QR Code 5- الأشخاص ذوي الاعاقة.</p> | |
| <p>يجب أن يحمل المسافر الى دبي والشارقة لغرض السياحة شهادة تأمين صحي.</p> | |
| <p>يجب أن يقوم المسافر الى دبي بتحميل تطبيق دبي كوفيد-19</p> | |
| <p>يجب على الركاب القادمين إلى الشارقة (SHJ) تنزيل تطبيق (الحصن) على هواتفهم المحمول.</p> | |
| <p>سيتم إخضاع أعضاء طاقم الطائرة غير الحاصلين على شهادة فحص PCR صادرة خلال 72 ساعة الأخيرة قبل وقت الإقلاع الى حجر حتى موعد رحلتهم التالية.</p> | الطاقم |
| <p>يجب تحديد منطقة لعزل الركاب المشتبه بإصابتهم على متن الطائرة.</p> | الطائرة |



JORDAN AVIATION

COVID-19 Airports and Flights Rules and Regulations Handbook

3- Kuwait

| | |
|--------------------|--|
| Passengers | Passengers must install “Shlonik” and “Kuwait Mosafer” applications and must register online through KuwaitMosafer app before departure. This doesn't apply to fully vaccinated passengers. |
| | Passengers must have a negative PCR test result issued within the last 72 hours before departure time. This doesn't apply to 1- Passengers younger than 16 years. 2- Fully Vaccinated passengers. |
| Crew | NIL |
| Aircraft Operation | NIL |

دولة الكويت

| | |
|--|---------|
| يجب أن يقوم المسافرون بتحميل تطبيق "شلونك" و "كويت-مسافر" يستثنى من ذلك المسافرون الحاصلون على جميع الجرعات المطلوبة من مطعوم فيروس كورونا. | الركاب |
| نتيجة اختبار PCR سلبية لفيروس كورونا (COVID-19) صادرة خلال 48 ساعة الأخيرة قبل وقت اقلاع الرحلة. يستثنى من ذلك 1- المسافرين أقل من 16 عام. 2- المسافرين الحاصلين على جميع الجرعات المطلوبة من مطعوم فيروس كورونا. | |
| لا يوجد | الطاقم |
| لا يوجد | الطائرة |



JORDAN AVIATION

COVID-19 Airports and Flights Rules and Regulations Handbook

4- Turkey

| | |
|--------------------|---|
| Passengers | <p>Negative PCR test with sampling date maximum 72 hours before flight arrival time is mandatory for all passengers entering Turkey who are 12 years old and above.</p> <p>Note 1: PCR test results can be as hard copy document or in the digital platform.</p> <p>Note 2: A test type other than PCR test will not be accepted.</p> <p>Note 3: Passengers holding a COVID-19 vaccination certificate stating that they received the vaccine at least 14 days before arrival; or passengers with a COVID-19 recovery certificate issued at most 6 months before arrival; are exempted from the PCR test within 72 hours prior to entry.</p> |
| | <p>Passengers have been in Brazil, South Africa, Nepal and Sri Lanka in the last 14 days must submit a Negative PCR test result taken at most 72 hours before arrival.</p> |
| | <p>Travel entry form must be filled electronically within 72 hours before flight. http://register.health.gov.tr/</p> |
| Crew | <p>Crewmembers are exempted from PCR test.</p> |
| Aircraft Operation | <p>NIL</p> |

تركيا

| | |
|---|--------|
| <p>نتيجة فحص اختبار PCR سلبية لفيروس كورونا (COVID-19) على أن يكون وقت سحب العينة خلال 72 ساعة من وقت اقلاع الرحلة إلزامية لجميع الركاب من عمر 12 عام فما فوق.</p> <p>ملاحظة 1: يحق للمسافر تقديم شهادة نتيجة الفحص كمستند مطبوع أو مستند إلكتروني.</p> <p>ملاحظة 2: لن يتم قبول أي نوع اختبار لفحص (COVID-19) غير اختبار ال PCR .</p> <p>ملاحظة 3: يتم إعفاء المسافرين الذين يحملون شهادة تطعيم COVID-19 تفيد بأنهم تلقوا اللقاح قبل 14 يوما على الأقل من الوصول؛ أو المسافرين الذين يحملون شهادة استشفاء من COVID-19 صادرة قبل 6 أشهر على الأكثر من تاريخ الوصول؛ من اختبار PCR قبل 72 من تاريخ الوصول.</p> | الركاب |
| <p>يجب على المسافرين الذين تواجدوا في دول البرازيل، جنوب أفريقيا، نيبال، وسيريلانكا تقديم شهادة فحص PCR بنتيجة سلبية صادرة خلال 72 ساعة الأخيرة قبل وقت الوصول.</p> | |
| <p>يجب تعبئة نموذج الصحة العامة خلال 72 ساعة قبل الرحلة من خلال الرابط التالي</p> | |



JORDAN AVIATION

COVID-19 Airports and Flights Rules and Regulations Handbook

| | |
|---|---------|
| register.health.gov.tr | |
| يستثنى أفراد الطاقم من فحوصات PCR. | الطاقم |
| لا يوجد | الطائرة |



JORDAN AVIATION

COVID-19 Airports and Flights Rules and Regulations Handbook

5- Lebanon

| | |
|---------------------------|---|
| Passengers | All passengers shall register in https://pass.moph.gov.lb and obtain the MOPH Pass. |
| | All passengers must have negative PCR for COVID-19 Issued from a certified laboratory within the last 48 hours before arrival time to Lebanon; the certificate must be uploaded to the abovementioned portal in order to obtain a QR code. Passenger might perform a COVID – 19 Rapid Antigen Test including QR Code within the last 24 hours prior to departure. This doesn't apply to: 1- Children under 12 years. 2- Fully vaccinated passengers provided that the certificate is issued within the last 6 months prior to arrival. |
| | Passengers travelling and returning back to Lebanon within one week are exempted from performing PCR and Rapid Antigen Tests in the countries of departure, vaccination certificate requirements still applies. |
| Crew | NIL |
| Aircraft Operation | NIL |

لبنان

| | |
|---|---------------|
| <p>https://pass.moph.gov.lb يتوجب على جميع المسافرين التسجيل على منصة والحصول على تصريح المرور الخاص بوزارة الصحة.</p> <p>يجب أن يحصل المسافر على نتيجة اختبار PCR سلبية لفيروس كورونا (COVID-19) صادرة خلال 48 ساعة الأخيرة قبل موعد الوصول الى لبنان. يجب تحميل الشهادة عبر المنصة المذكورة أعلاه والحصول على QR Code. كما يمكن للمسافرين الاستعاضة عن هذا الفحص بفحص الأجسام المضادة صادر خلال 24 ساعة الأخيرة قبل وقت الإقلاع. يستثنى من ذلك</p> <p>1- الأطفال أقل من 12 عام.</p> <p>2- المسافرين الحاصلين على جميع الجرعات المطلوبة من مطعوم فيروس كورونا على أن تكون شهادة التطعيم صادرة خلال 6 شهور الأخيرة قبل الوصول الى لبنان.</p> | الركاب |
|---|---------------|



JORDAN AVIATION

COVID-19 Airports and Flights Rules and Regulations Handbook

| | |
|---------|---------|
| لا يوجد | الطاقم |
| لا يوجد | الطائرة |



JORDAN AVIATION

COVID-19 Airports and Flights Rules and Regulations Handbook

6- Iraq

| | |
|---------------------------|--|
| Passengers | Passengers must have a Negative PCR for COVID-19 Issued from a certified laboratory within the last 72 hours before departure time. This doesn't apply to passengers younger than 10 years. |
| | Passengers must vaccination certificate indicating that they have received all required COVID-19 vaccine doses. This doesn't apply to passengers younger than 18 years. |
| Crew | NIL |
| Aircraft Operation | NIL |

العراق

| | |
|---|---------|
| يجب على المسافرين الحصول على نتيجة اختبار PCR سلبية لفيروس كورونا (COVID-19) صادرة خلال 72 ساعة الأخيرة قبل وقت إقلاع الطائرة. يستثنى من ذلك المسافرين الأطفال أقل من 10 أعوام. | الركاب |
| على جميع الركاب تقديم شهادة تفيد بتلقيهم جميع الجرعات المطلوبة من مطعوم فيروس كورونا. يستثنى من ذلك المسافرين أقل من 18 عام. | |
| لا يوجد | الطاقم |
| لا يوجد | الطائرة |



7- Egypt

Passengers

All travelers (except children under 12 years old) "including Egyptians" travelling to Egypt must be in possession of

- Negative PCR test certificate for (COVID-19), maximum 72 hours (before flight departure time).
- Or negative ID NOW test, maximum 24 hours (before flight departure time).
- Or Negative Antigen Rapid Test, maximum 24 hours (before flight departure time).

Any of the abovementioned certificates must meet the following conditions:

- a. Electronic or paper and must include the hour and the date of withdrawal of the sample, which is the date on which the 72 hours will be counted.
- b. Issued by an accredited laboratory and met one of the following conditions :
 - 1 Stamped with the laboratory's stamp and does not contain scraping, cancellation or addition., or
 - 2 The certificate is linked with a QR Code to accredited laboratory.
- c. Indicating the type of sample taken for the swab.
- d. Indicating the type of the COVID-19 test. (for PCR must be mentioned RT-PCR)
- e. Certificate is accepted in Arabic or English language.

Passengers are exempted from providing a PCR test result if they provide a COVID-19 vaccination certificate fulfilling the following requirements:

- 1- The certificate will be checked against validity regarding the issuing authority
- 2- The certificate must have a QR Code.
- 3- Any scratches, deletions or additions to the certificate will render the certificate as invalid.
- 4- A period of 14 days must have passed since reception of the full course of vaccination, as follows:
 - a. (Two doses for Pfizer, Moderna, AstraZeneca, Sinopharm, Sinovac and Sputnik. or



JORDAN AVIATION

COVID-19 Airports and Flights Rules and Regulations Handbook

| | |
|---------------------------|--|
| | <p>b. One dose for Johnson and Johnson.</p> <p>Note: In case the vaccination certificate is issued without QR code in the country that the passenger is coming from, the certificate will be accepted if it is approved by the Egyptian Embassy in this country</p> <p>Passengers arriving to Hurghada, Sharm el-Sheikh, Marsa Alam and Taba airports might travel with no PCR test provided that the test is performed upon arrival with paying 30\$ extra. This doesn't apply to vaccinated passengers.</p> <p>All Travelers must fill in the Health declaration form before entering Egypt.</p> |
| Crew | NIL |
| Aircraft Operation | <p>JAV shall submit a form stating the disinfection of the aircraft upon arrival.</p> <p>Passenger's body temperature screening for passengers must be carried out before boarding the aircraft and no passenger is allowed to board the aircraft if the temperature reads 38 degree Celsius or more.</p> <p>A proof of accomplishment shall be presented to the concerned Egyptian authorities.</p> |

جمهورية مصر العربية

| | |
|--|---------------|
| <p>باستثناء الأطفال أقل من 12 عام، على جميع الركاب الحصول على:</p> <ul style="list-style-type: none">- نتيجة فحص RT-PCR سلبية صادرة خلال 72 ساعة الأخيرة قبل وقت اقلاع الطائرة.- نتيجة فحص IDNOW سلبية صادرة خلال 24 ساعة الأخيرة قبل وقت اقلاع الطائرة.- نتيجة فحص أجسام مضادة صادرة خلال 24 ساعة الأخيرة قبل وقت اقلاع الطائرة.- <p>يجب أن تتوافق هذه الشهادات مع المتطلبات التالية:</p> <ol style="list-style-type: none">أ. يتضمن تاريخ وساعة سحب العينة (وليس النتيجة)، وهي 72 ساعة كحد أقصى من الوصول إلى مصر.ب. صادرة عن مختبر معتمد ومختومة بختم المختبر وليس بها كشط أو إضافات أو حذف على أن تحتوي الشهادة تحتوي على QR Code.ت. مذكور بها نوع العينة المأخوذة للمسحة.ث. مذكور بها نوع التحليل، وهو RT-PCR.ج. تقبل الشهادات باللغة العربية أو الانجليزية. | <p>الركاب</p> |
|--|---------------|



JORDAN AVIATION

COVID-19 Airports and Flights Rules and Regulations Handbook

| | |
|--|---------|
| <p>يستثنى المسافرون الحاصلون على جميع الجرعات المطلوبة من مطعم فيروس كورونا من شرط تقديم شهادة فحص PCR سلبية، على أن تستوفي شهادة التطعيم الشروط التالية:</p> <p>1- سيتم فحص شهادة من ناحية الجهة المصدرة لها. 2- يجب أن تحتوي الشهادة على QR CODE 3- أي كشط أو تعديل أو تغيير سيؤدي الى اعتبار الشهادة غير صالحة.</p> <p>4- مرور 14 يوم على تلقي آخر جرعة من الجرعات المطلوبة، وعلى النحو التالي: أ. جرعتين لمطاعيم فايزر، موديرنا، سبوتتك، سينوفارم، استرازينيكا، وسينوفاك. أو ب. جرعة واحدة من مطعم جونسون آند جونسون.</p> <p>ملاحظة: في حال لم تحتوي شهادة التطعيم الصادرة من الدولة القادم منها المسافر على QR code ، يتم قبول الشهادة اذا كانت موافق عليها من قبل السفارة المصرية في تلك الدولة.</p> <p>يجوز للمسافرين الى مطارات الغردقة، شرم الشيخ، مرسى علم، وطابا السفر دون فحص PCR مسبق مع ضرورة اجراء الفحص عند الوصول ودفع تكاليفه (\$30). يستثنى من ذلك المسافرون الحاصلون على جميع الجرعات المطلوبة من مطعم فيروس كورونا.</p> | |
| <p>يجب على جميع المسافرين تعبئة نموذج الاقرار الصحي.</p> | |
| <p>لا يوجد</p> | الطاقم |
| <p>يجب تقديم نموذج تعقيم الطائرة للسلطات المعنية عند الوصول الى مصر. يجب أن يتم قياس درجة الحرارة للركاب قبل الصعود للطائرة ولن يسمح لأي راكب بالسفر في حال كانت درجة الحرارة 38 درجة أو أكثر. كما يجب تقديم ما يثبت اتباع هذا الاجراءات للسلطات المعنية في مصر.</p> | الطائرة |



8- KSA

| | |
|-------------------|--|
| Passengers | <p>Passengers shall hold negative PCR for COVID-19 issued from a certified laboratory within the last 48 hours before the departure time to KSA, this doesn't apply to:</p> <ul style="list-style-type: none">- Nationals of Saudi Arabia.- Passengers younger than 8 years old. |
| | <p>The following categories of passengers must undergo institutional quarantine for 5 days:</p> <ol style="list-style-type: none">1- Non-vaccinated passengers.2- Passengers vaccinated with a non-WHO or KSA approved vaccine. <p>The above mentioned passengers must fulfill the following requirements after arrival:</p> <ol style="list-style-type: none">1- Undergo PCR test within 24 hours after arrival.2- Undergo PCR test at the 5th day after arrival. <p>The above requirements don't apply to:</p> <ol style="list-style-type: none">1- Citizens, citizens' wives, citizens' husbands, female citizens' sons and daughters, and their house workers.2- Non-immune house workers travelling with an immune resident.3- Official delegations.4- Diplomatic passengers, their resident family members, and their accompanying house workers; instructions published by the Ministry of Health shall be applied for the home quarantine.5- Crewmembers.6- Persons specified by the Ministry of Health as responsible for health supply. |
| | <p>Passengers must have a COVID-19 vaccination certificate showing that they were fully vaccinated with AstraZeneca Moderna (Spikevax), Pfizer-BioNTech (Comirnaty), Sinopharm or Sinovac before departure, or vaccinated with Janssen at least 14 days before departure. They must register at https://mugeem.sa/#/vaccine-registration/home before departure, and must download the Tawakkalna App and submit their personal details within 8 hours after arrival.</p> |



JORDAN AVIATION

COVID-19 Airports and Flights Rules and Regulations Handbook

| | |
|---------------------------|--|
| | Passengers shall have health insurance to cover COVID-19 treatment for at least 14 days, this doesn't apply to: - GCC citizens and residents. |
| Crew | NIL |
| Aircraft Operation | NIL |

المملكة العربية السعودية

| | |
|--|--------|
| <p>نتيجة اختبار PCR سلبية لفيروس كورونا (COVID-19) صادرة خلال 48 ساعة الأخيرة قبل وقت الوصول الى السعودية. يستثنى كل من الاتي من هذا الشرط:</p> <ul style="list-style-type: none">- المواطنون السعوديون.- الأطفال دون 8 سنوات. | الركاب |
| <p>يجب على الفئات التالية من المسافرين الخضوع لحجر مؤسسي لمدة 5 أيام:</p> <ol style="list-style-type: none">1- المسافرين الغير محصنين.2- المسافرين المحصنين بمطعم غير معتمد من قبل منظمة الصحة العالمية أو من وزارة الصحة السعودية. <p>يجب على هذه الفئات من المسافرين استيفاء المتطلبات التالية:</p> <ol style="list-style-type: none">1- الخضوع لفحص PCR خلال 24 ساعة الأولى بعد الوصول.2- الخضوع لفحص PCR في اليوم الخامس بعد الوصول. <p>يستثنى من ذلك:</p> <ol style="list-style-type: none">1- المواطنون والمواطنات وزوجة المواطن، وزوج المواطنين، وأبناء وبنات المواطنة والعمالة المنزلية المرافقة لأي من هذه الفئات.2- العمالة المنزلية الغير محصنة المرافقة لمقيم محصن.3- الوفود الرسمية.4- من يحملون تأشيرة دبلوماسية والدبلوماسيون وعوائلهم المقيمين على ان يتم تطبيق اجراءات الحجر الصحي في منازلهم حسب ما تعتمده وزارة الصحة.5- طواقم الملاحة الجوية.6- من له علاقة بسلاسل الإمدادات الصحية حسب ما تراه وزارة الصحة | |
| <p>يجب على المسافرين الحصول على جميع الجرعات المطلوب من مطعوم فيروس كورونا قبل 14 يوم من السفر من أحد المطاعيم التالية (فايزر، استرازينيكا، موديرنا، جونسون). كما يجب عليهم التسجيل على منصة https://mugeem.sa/#/vaccine-registration/home قبل السفر. يتوجب أيضا على المسافرين تحميل تطبيق توكلنا وتقديم معلوماتهم الشخصية خلال 8 ساعات بعد الوصول.</p> | |
| <p>يجب أن يحمل المسافرون شهادة تأمين صحي لتغطية علاج COVID-19 ولمدة لا تقل عن 14 يوم، يستثنى من ذلك:</p> <ul style="list-style-type: none">- مواطني ومقيمي دول مجلس التعاون الخليجي | |



JORDAN AVIATION

COVID-19 Airports and Flights Rules and Regulations Handbook

| | |
|---------|---------|
| لا يوجد | الطاقم |
| لا يوجد | الطائرة |



JORDAN AVIATION

COVID-19 Airports and Flights Rules and Regulations Handbook

9- Oman

| | |
|--------------------|---|
| Passengers | Passengers must have vaccination certificate indicating that they are fully vaccinated at least 14 days before departure. This doesn't apply to: 1- Nationals of Oman. 2- Passengers younger than 18 years. |
| | Non-vaccinated passengers are subject to quarantine. |
| | All Visitors are required to have health insurance that covers the treatment of COVID-19 in Oman for a period of one month. This doesn't apply to: 1- Omani nationals. 2- GCC nationals. |
| Crew | NIL |
| Aircraft Operation | NIL |

سلطنة عمان

| | |
|--|---------|
| يتوجب على المسافرين تقديم شهادة تطعيم تفيد بتلقيهم جميع الجرعات المطلوبة من مطعوم فيروس كورونا قبل 14 يوم على الأقل من السفر. يستثنى من ذلك: 1- المواطنين. 2- المسافرين أقل من 18 عام. | الركاب |
| على جميع المسافرين غير الحاصلين على المطعوم الخضوع لحجر صحي. يجب على جميع الزائرين القادمين الحصول على تأمين صحي ساري المفعول يغطي تكاليف علاج كوفيد-19 لمدة شهر واحد على الأقل. يستثنى من ذلك: 1- المواطنين العمانيين 2- مواطني مجلس التعاون الخليجي. | |
| لا يوجد | الطاقم |
| لا يوجد | الطائرة |



JORDAN AVIATION

COVID-19 Airports and Flights Rules and Regulations Handbook

10- Georgia

| | |
|---------------------------|--|
| Passengers | Passengers shall present a document confirming the full course of any COVID-19 vaccination. |
| | Non-vaccinated passengers are allowed to enter Georgia with the following conditions: 1- Passengers shall a negative PCR test result issued in the English language within the last 72 hours before arrival. 2- Passengers are obliged to undergo a PCR test on the 3rd day after arrival. |
| | Passengers who have been recovered from the COVID-19 infection within the past 100 days (to be proved by a positive PCR test) and who have been vaccinated with the 1st dose of WHO recognized vaccine are allowed to travel provided that 14 days are passed since the vaccination dose. |
| | Georgia nationals are allowed to travel without neither vaccination certificate nor a negative PCR test result. |
| | Passengers who have been in India during the last 14 days shall present a negative PCR test conducted in the last 72 hours prior to the visit to Georgia at the border and then undergo mandatory 14 day quarantine, at their own expense. |
| Crew | NIL |
| Aircraft Operation | NIL |

جورجيا

| | |
|--|---------------|
| يجب على الركاب ابراز شهادة تفيد بتلقيهم جميع الجرعات المطلوبة من لقاح كورونا. | الركاب |
| يسمح للركاب غير الحاصلين على المطعم بالسفر الى جورجيا مع موافاة الشروط التالية: 1- يجب على الركاب الحصول على شهادة فحص PCR بنتيجة سلبية صادرة باللغة الانجليزية خلال 72 ساعة الأخيرة قبل الوصول الى جورجيا. 2- يجب على الركاب الخضوع الى فحص PCR في اليوم الثالث بعد الوصول. | |
| يسمح للمسافرين بالسفر الى جورجيا في حال تعافهم من فيروس كورونا خلال 100 يوم السابقة, أو بعد الحصول على جرعة واحدة من مطعم فيروس كورونا بشرط مرور 14 يوم على تلقي الجرعة. | |
| يسمح للمواطنين بالسفر الى جورجيا دون ابراز شهادة التطعيم أو نتيجة فحص PCR سلبية. | |